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Cîtu: Au aparut câteva lucruri pe care trebuie sa le corectam pentru ca IMM Invest

sa functioneze mai rapid

Ministrul Finantelor, Florin Cîtu, a afirmat marti ca, în urma  discutiilor cu cei 22 de CEO ai bancilor din

România care lucreaza cu  programul IMM Invest, au aparut câteva lucruri care trebuie corectate  pentru

ca acest program sa functioneze si mai rapid, urmând ca aceste  corectii sa fie aduse miercuri, printr-o

ordonanta de urgenta care  modifica Ordonanta IMM Invest.

"Am avut o întâlnire istorica si în premiera cu cei 22 de CEO ai  bancilor din România care lucreaza cu IMM

Invest. Am avut problemele cu  care s-au întâlnit cei care au apelat la IMM Invest pe de o parte, pe de  alta parte

am avut si problemele pe care le-a întâmpinat sistemul  financiar bancar, de exemplu: cererea pe care sistemul

financiar bancar a  trebuit sa o satisfaca într-o luna de zile era ceva ce aveau de  satisfacut în noua luni de zile.

Deci a fost un volum de munca foarte  mare si în acea parte. Din acea discutie au aparut câteva lucruri pe  care

trebuie sa le corectam pentru ca acest program sa functioneze si  mai rapid. Le vom corecta mâine, printr-o

ordonanta de urgenta care  modifica ordonanta de urgenta a IMM Invest. Vom face acest lucru mâine  în sedinta de

Guvern. Şi lucrurile se vor misca si mai rapid", a  declarat Cîtu, la Realitatea Plus.

Ministerul Finantelor a mai spus ca bancile au primit circa 200.000 de  cereri pentru amânarea platii ratelor la

credite, cu un volum de credite  de 3,3 miliarde de lei.

"În jur de 200.000 de cetateni au beneficiat de amânarea ratelor la  banca de pâna la 9 luni, cu un volum de credite

de 3,3 miliarde de lei.  Acestea sunt amânari pe Ordonanta 37. În acelasi timp, stim ca exista si  programe ale

bancilor. Numarul este mult mai mare daca le luam si pe  acelea în calcul. Tocmai pentru ca a avut succes aceasta

masura, desi nu  a fost primita cu bratele deschise în sistemul financiar bancar pentru  ca totusi înseamna costuri

pentru sistemul bancar dar a fost o masura de  succes si bancile s-au repliat si daca în primele zile dura doua trei 

zile pentru un raspuns acum se fac lucrurile automat, am prelungit pâna  pe 15 iunie perioada în care pot fi

solicitate amânarile de rate la  banca pentru ca unele companii au intrat în dificultate mai târziu, nu  în martie sau

aprilie si atunci sa beneficeze si acestea. Ma astept sa  fie un numar mult mai mare, dar a fost un program de

succes care a  însemnat costuri pentru sistemul financiar bancar dar în acelasi timp a  ajutat un numar foarte, foarte

mare de români sa treaca peste aceasta  perioada fara aceasta grija a ratelor", a mai spus Florin Cîtu.

Acesta a subliniat ca, pe de alta parte, românii au fost ajutati cu somajul tehnic care a fost platit la timp.
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